
novice
iz krajevnih
skupnosti

Ivan Kavčlč
PROSTORI NAREO - DolB° pn-

čakovam prostori novoustanovlje-
rw krajevne skupnosti Ivan Kavfiifi
so konfino opremljenl in prlpravlje-
ni za uporabo Tako je delo ie ste-
klo, saj je delovni nadrt dokaj obse-
žen Kot prvo nalogo so sklrcati se-
stanek kadrovskaga odbora za kon-
stiluiranje krajevne konference
SZDL, ki bo tormlrana najverjetneje
že konoc tega meseca.

V kratkem bo ustanovljen tudi
svei potrošnikov in imenovana ko-
munalna komisija. kl bo reSevata
probieme obdanov 3 tega podrofija

V teku 50 ludt clogovon o naslavi-
tvi polprofesionalnega tajnlka in
proteslonalnega adminiBtratorja
krajevne skupnosti Finančna sred-
stva v ta namen so že zagotovljena,

KMALU AVTOBUSNA PROGA -
Po lagotovilu Vlatorja tozd Mestnl
potntfeki promet bodo ze lebrurja
vpeljah novo avtobusno progo. ki
bo povezovala sosesko BS-3 v kra-
jevni skupnosti Ivan Kavčič s cen-
trom mesta. Nova proga bo poteka-
la naiverjetnete pon ŝej vojkovi ulicl

Tomačevo
CeSTA ŠE ZMERAJ NEDOKON-

ČANA - Rakonstrukcija Tomačev-
ske ceste je obstala na mrtvt točki.
ša znwraj namreč ni znan izvajatec
del. čepravjebiloprvotnodogovor-
jeno, da bo mestna skupščina vzpo-
redno z gradnjo krematortja na Ža-
lah uredila tudi Tomačevsko cesto
od Žal do križišča v Tomačsvem.
Krajevna skupnost si sicer prizade-
va reŠiti problem v najkrajšem mot-
nem času, vendar trenutno n< izgle-
dov za kakršnokoli rešitev. Končno
be$9do bo vgrjetno imela m&stna
skupščina

in preko Unhartoveproii mestu. Ta-
ko bodo Stevilni prebivalci omenje-
ne soseske kon£no dobili avtobu-
sno zvezo z mestom.

Stadfon
ZAKAJ SLAB ODZIV - Uspežno

izvajanje nalog, ki jih Ima krajevna
skupnost, je odvisno od sodelova-
nja vseh krajanov. Da bi spoznala
njihoveželje in potrebe innaosnovi
tega uskladila svoje delo. je KS že v
fanskem novembrusprožilaartketo.
na katero je Jelela dobiti odgovore
zadve področji svojega delovanja -
za kulturno področie in za delo po-
trošnifekega sveta- Uslrazne ankel-
m tfste Je dobilo 2500 gospodinj-
stev. od katerih je dostej - po treh
mesecih - odgovortloleminimalno
Stevilo-

Bežlgrad
KLET NA KOZARO - Krajevni

odbor ZZBje naieljo članov predvi-
del v letošnjem programu tudi izlet
na Kozaro. v Drvar in Jajce. Tričlan-
ska komisija. ki je bila posebej za to
imenovana. Že pripravlja nafirt po-
tovartja v te legendarne kraje naše
revolucije 0 izletu in o vseh drugih
problemrh, ki jih predvideva pro-
gram, se bodo filani 2ZB pogovorili
na delovni konierenci, ki bo konec
januarja 3h v začetku februarja.

BO IGRIŠČE LE UREJENO? -
Detovni program. kl ga te dni pri-
pravlja KS, zajema razen vzdrteva-
nja zelenic, popravila poti in drugih
komiinalnih sloritev tudi dokončno
ureditev otroškega igrišča, za kate-
rega je že v lanskem poletju pri
podjelju Rast narofila igrala.

Boris Kldrič
KRAJEVNA 5KUPNOST JE

MENTOR - V krajevni skupnostl
Boris Kidrič so v ospredju pradvsem

UrškaZatler
VZTRAJNOST BREZPRIMEBE -

Dokler Bežigrajčani ne moremo ku-
povatl na svoji novi trinici. nam je
dobrodošla vsakg stojnica z zele-
njavo alisvežimsadjem. Pravzado-
volini so fahko stanovatct soseske
BS-7. da jim v teh skrajno zoprnih
dneh ni treba po sveže sadje v me-
sto ali na glavno trtnico Uslugojim
namreč dela organizacija PIK Bo-
rinci iz Vinkovcev, ki ima kljub mra-
zuinobiHcisnegašezmerajpostav-
Ijeno svo/o stojnico s sadjem prav v
središču omenjene soseske. Kako
debelo kožo mora imeti prodajalec,
da kljub neugodnim vremenskim
razmeram Ijubeznivo postreže kup-
cem.

Sliri stvari: uresničevanje zakona o
združenem delu, evidentiranje za
volitve. dopolnjevanj« statuta kra-
jevne skupnosti in formiranje nove
kraievne skupnosti Boris Ziherl.

Ceprav imajo evidentjranih že več
kot 500 delegatov, je 5e vedno po-
stopek evidentlranja. Vkljufiiti mo-
rajo fcimveč mladih m najti prave.
odgovorne ijudr za nosilce delega-
cij in mesto predsednika sveta kra-
jevne skupnosti, predsednika kon-
ference delegatov in predsednika
krajevne konference SZDL Vzpore-
dno s tem potekajo tudi dopolnitve
statuta KS.

Boris Ziherl
OŽIVUANJE SE JE PRIČELO -

Družbenopolitifine organizaclje
krajevne skupnosti Boris Ziherl so
se z vso resnostjo lotile dela in na-
log v zvezi s problemaVikonovekra-
jevne skupnosti. V fielriek, 19. ja-
nuarja, ao izvolili odbor Zveze bor-
cev, odbor rezervnih starešin pa 2e
dela. Z delom je pričela ze tudi
osnovna organizacijB ZK, formiran
pa je bil tudi začasni svet KS, ki bo
opravljai vse naloge do volitev. Za
volitve 90 evidentirali preko 210
kandidatov, znani pa so predlogi za
vse (unkclonarje družbenopolitiČ-
nih organiracij in njihovih organov.
Tudi kartoteko za civilno zaščito so
Je oddvojill od prejšnje skupne s KS
Boris Kidrič, ki jim je za uspešnejše
delo odstopila sobo v svojih prosto-
rih.


